
INNKALLING TIL ÅRSMØTE I SKOGEIERLAGET

SKOGEIERLAG: TRONDENES
STED: SKOGBRUKETS HUS, BARDUFOSS
DATO: 19.03.2025 KLOKKESLETT: 11:00

I henhold til ALLSKOG SAs vedtekter og «Retningslinjer for skogeierlag» innkalles andelseiere, støtte-

og ungdomsmedlemmer til årsmøte i det lokale skogeierlaget.

SAKLISTE
1. Åpning ved leder av skogeierlaget
2. Godkjenning av innkalling og sakliste

a. Valg av møteleder og protokollfører
b. Valg av to til å underskrive protokoller

3. Orientering om ALLSKOGs årsmelding og regnskap 2024
4. Gjennomgang av skogeierlagets årsmelding, årsregnskap og handlingsplan

5. Valg
a. Valg av styre med varamedlemmer

b. Valg av valgkomite
c. Valg av utsending(er) til ALLSKOGs årsmøte (dersom laget har utsending)

ALLSKOGs årsmelding finnes på www.allskog.no
Servering av mat og kaffe.

Alle som møter på årsmøtet blir med i trekningen av gaver: ryddesag og Ulvang-gensre!

Vel møtt!

http://www.allskog.no/


Årsmelding
2024

1. Tillitsvalgte

Funksjon Navn Adresse Mobiltelefon Valgperiode

Leder Arild Kulseng-Hansen Sæteråsen gård, 9402 Harstad 480 73 160 2024 - 2025

Nestleder Terje Benjaminsen Sandstrand 120, 9445 Tovik 913 91 707 2024 - 2026

Sekretær Tore Ruud Elgsnesveien 411, 9402 Harstad 952 85 414 2023 - 2025

1. vara Frode Vik Vikevågen 56, 9475 Borkenes 909 86 921 2024 - 2025

2. vara Lars S. Gabrielsen Natthusveien 18, 9411 Harstad 977 76 008 2024 - 2025

Leder valgkomité Kjetil Høvde St. Olavs gate 56, 9405 Harstad 913 15 402 2022 – 2025

Medlem valgkomité Kristian Fredrik Kulseng Stornesveien 122. 9402 Harstad 902 41 185 2023 – 2026

Medlem valgkomité Gyrd Harstad Bremnesveien 585, 9475 Borkenes 481 92 319 2024 - 2027

2. Årsmøtet i 2024

Årsmøtet i Allskog Trondenes skogeierlag ble holdt i forbindelse med en felles konferanse for
alle skogeierlagene i Troms. Orienteringen om Allskogs årsmelding og regnskap ble
gjennomgått under fellessesjonen under skogsamlingen gjennom en video som ble vist på
møtet. Det ble stilt spørsmål ved lønnskostnadene i selskapet, noe som ble besvart med at
dette omfattet mer enn lønn. Det ble også gitt ros for resultatet i så vel morselskapet som
datterselskapene i konsernet.

Årsmeldingen var lagt ut på Allskogs nettside etter styrebehandlingen 30. januar. Deretter
ble det sendt ut innkalling til årsmøtet fra Allskog sentralt der det ble lenket til
årsmøtedokumentene. Årsmeldingen ble delt ut til dem som ikke selv hadde skrevet den ut.
Deretter ble hovedpunktene gjennomgått og kommentert. Det kom ikke
oppfølgingsspørsmål fra møtedeltakerne.

Allskogs oppsett over skogeierlagets inntekter og utgifter i 2023 ble gjennomgått. Ifølge
oppsettet har skogeierlaget i 2023 hatt utgifter på til sammen. kroner 12.233,80, hvorav den
største posten er bilgodtgjørelse og andre personalkostnader med kroner 11.127,80. Det ble



opplyst at økningen på denne posten skyldes vedtak i Allskogs
årsmøte og omlegging av rutiner. Av rammebevilgningen på kroner 18.600 var det kroner
6.366,20 som ikke var brukt.

Årsmelding og regnskap ble deretter tatt til orientering.

Styret la fram forslag til handlingsplan for skogeierlaget i 2024. Det kom i tillegg forslag om
en skogkveld ute i skogen i mai måned. Disse forslagene ble føyd til slik det framgår av
tabellen nedenfor.

Måned Planlagt aktivitet
Mars Årsmøte i skogeierlaget
Mai Skogkveld ute i skogen
Juni Skogdag med tema planting
Uspesifisert Kurs i bruk av Allma
Uspesifisert PEFC-kurs
Uspesifisert Skogdag med tema skogsveibygging
Uspesifisert Minst to styremøter

Forslaget til handlingsplan for 2024 ble så godkjent med de endringer som framkom i møtet.

Valgkomitéen var ikke representert på årsmøtet, så Tore Ruud, som hadde snakket med
valgkomitéens leder, la fram innstillingen fra valgkomitéen. Innstillingen manglet forslag til
nestleder, nytt medlem til valgkomitéen, utsending og varautsending til årsmøtet i Allskog.
Det kom så inn forslag på Terje Benjaminsen som nestleder, Gyrd Harstad som nytt medlem
av valgkomitéen, samt leder og nestleder som henholdsvis utsending og varautsending til
årsmøtet i Allskog. Det kom ingen alternative forslag.

Årsmøtet sluttet seg deretter enstemmig til innstillingen. For liste over tillitsvalgte, se punkt
1 i årsmeldingen.
.
3. Styrets arbeid

Styret har i meldingsåret hatt tre fysiske styremøter og behandlet 21 saker. I tillegg til
styremøtene har styret hatt kontakt via telefon og e-post. Av saker styret har arbeidet med i
meldingsåret kan nevnes:

 Årsmelding
 Regnskap
 Handlingsplan
 Andre forberedelser til årsmøtet
 Oppfølging/revidering av handlingsplanen
 Medlemspleie



 Evaluering av hogsten sommeren 2024
 Plantestrategi 2025
 Vedlikehold, oppgradering og bygging av nye skogsveier i vårt område

4. Samling for skogeierne i Troms

15. mars hadde Allskog samling for skogeierne i Troms på Finnsnes hotell. Dette var en
gjentakelse av suksessen i 2023, men denne gangen var programmet komprimert slik at
konferansen og årsmøtene i skogeierlagene ble gjennomført på en dag. Foredragene skapte
så mye engasjement i salen at det til dels var problemer med å holde framdriften. For de
lokale skogeierlagene skulle også rekke å holde sine årsmøter. Men arrangementet ble
likevel ferdig tidsnok til at medlemmene fra Allskog Trondenes skogeierlag rakk hurtigbåten.
Foredragene hadde følgende tema:

 Skogen i Troms – skogbruksplaner, hogsttillatelser m.m. v/Trude Hagen
 Kystskogbruket og næringspolitikk v/Helge Kårstad
 Skogbruksplanen i Allma, demonstrasjon fra egen skog v/Frode Vik
 Forsikring av skogen v/Skogbrand på Teams
 Plantevalg og plantevurderinger v/Gyrd Harstad



5. Medlemsmøter og skogdager

2. februar ble det på rådhuset i Kvæfjord holdt kurs i bruk av Allma, der Gyrd Harstad viste
hvordan man kan utnytte dette digitale skogplanverktøyet.

18. juni arrangerte
skogeierlaget skogkveld på
Sæteråsen gård med tema
hogst og planting. Arvid
Eriksen orienterte om
Allskogs virksomhet i
området og demonstrerte
korrekt planing, mens leder
Arild Kulseng-Hansen
serverte svidde pølser.

26. november arrangerte
skogeierlaget medlemsmøte i
Lysthuset i Kvæfjord. Et 20-
talls medlemmer hadde møtt
fram og fikk av Anne-Rebekka
Kulseng-Hansen orientering
om

karbonfangst og -lagring i skog. Frode Vik fortalte at det i år er hogd om lag 12.000 m3
barvirke i Harstad og Kvæfjord. Omsetningsverdien for dette var om lag 13,5 millioner
kroner. Av dette fikk skogeierne om lag 4 millioner. Han kom også inn på behovet for
tømmerkai i området. Gyrd Harstad hadde endelig et innlegg om bruk av Allma.

6. Andre møter og arrangementer

Arild Kulseng-Hansen møtte på det ordinære årsmøtet i Allskog som ble arrangert 19. april.
Han deltok også på regionverkstedet i Allskog som ble holdt på Scandic Hell 24. - 25.
oktober.

Frode Vik er nestleder i styret i Allskog. I tillegg er han medlem av Allskogs revisjonsutvalg og
styremedlem i Norges Skogeierforbund.

7. Allskogs aktivitet i lagets område

I 2024 har Allskog gjennomført hogst i Allskog Trondenes skogeierlags område slik det ble
lovet på skogsamlingen på Finnsnes 15. mars. I sommer var det hogst av 12.209 m3 barvirke
i Harstad og Kvæfjord. Av dette var 11.381 m3 gran, 143 m3 furu og 685 m3 sitka. 54% var
sagtømmer og 46% var massevirke. Dette er ganske likt gjennomsnittet i Allskogs område.



Total omsetning var på 13,5 millioner kroner. Etter at alle
kostnader var trukket fra, satt de 15 skogeierne igjen med til sammen om lag 4 millioner
kroner. Disse har fått eller får tilbud om replanting i 2025.

I Tjeldsund startet hogsten i november, og fram til utgangen av 2024 var det hogd 2.063 m3
gran der. Ytterligere informasjon foreligger ikke før dette skrives, men virkesprisen har
steget siden i sommer, så det er grunn til å tro at skogeiers rotnetto kan være høyere enn
tidligere i 2024. Hogsten i Tjeldsund har fortsatt etter årsskiftet.

8. Andelseiere

Ved utgangen av 2024 var det 36 andelseiere i Allskog Trondenes skogeierlag, noe som er 7
mer enn året før og 14 mer enn for to år siden. I alt 52 personer er registrert på
medlemslisten, så 16 andelseiere har registrert to navn, noe som er en positiv utvikling.
Utarbeiding av skogbruksplaner og at Allskog har hatt hogstaktivitet i vårt område har nok
bidratt til økningen i medlemstall. Heretter er gratis tilgang til det digitale verktøyet Allma
forbeholdt medlemmer i skogeierlaget. Så forhåpentligvis vil enda flere ønske å bli
medlemmer.

9. Økonomi

Ifølge regnskapet på Allskogs nettside har skogeierlaget i 2024 hatt utgifter på til sammen.
kroner 18.245, hvorav den største posten er møtekostnader med kroner 11.229. Av den
bevilgede rammen på 19.000 kroner er det kroner 755,02 som ikke ble brukt.



10. Kommunikasjon

Kommunikasjonen med
medlemmene har i
meldingsåret vesentlig foregått
via telefon, e-post og
tekstmeldinger. Det er sendt ut
to medlemsskriv i 2024.

Skogeierlaget har også en åpen
facebookgruppe hvor
informasjon blir lagt ut. Det er i
2024 produsert 13 egne saker til
facebookgruppen og lenket til
33 skogsartikler fra andre
media.

Når det gjelder ekstern
kommunikasjon, har det vært
en artikkel i Harstad Tidende om
skogbruket i vårt område, og
det har vært en artikkel i
Allskog-nytt.

Harstad, 14. februar 2025

Arild Kulseng-Hansen
leder

Terje Benjaminsen Tore Ruud
nestleder sekretær






